
Title (en)
A METHOD AND APPARATUS FOR FACILITATING MEDICATION.

Title (de)
VERFAHREN UND VORRICHTUNG ZUR ERLEICHTERUNG EINER MEDIKAMENTÖSEN BEHANDLUNG.

Title (fr)
PROCEDE ET APPAREIL POUR FACILITER LA PRISE DE MEDICAMENTS.

Publication
EP 0494952 A1 19920722 (EN)

Application
EP 90915546 A 19901004

Priority
SE 8903297 A 19891006

Abstract (en)
[origin: WO9104726A1] A method for facilitating medication, in which medicine corresponding to the medicine to be ingested by a patient at given
respective times is placed in series of containers which form mutually sequential and mutually separated spaces, each space being caused to
contain the medicine to be ingested at a given time. The invention is characterized in that the series of containers is caused to be inserted into
a dispensing arrangement of a kind which dispenses one container at a time, and in that the dispensing arrangement (6) is caused to dispense
one container (1) at a time at given points of time, under the influence of a clock and a drive means (10-15, 20). The invention also relates to an
apparatus.

Abstract (fr)
Procédé pour faciliter la prise de médicaments, dans lequel une quantité de médicament correspondante à la quantité devant être ingérée par
un patient à des moments déterminés est placée dans une série de récipients réalisant des espaces mutuellement séquentiels et séparés, dont
chaque espace contient ladite quantité devant être ingérée. L'invention est caractérisée en ce que la série de récipients est introduite dans un
dispositif de distribution du genre qui distribue un récipient à la fois, et en ce que ledit dispositif (6), sur lequel agissent une horloge et des moyens
d'entraînement (10-15, 20), distribue un récipient (1) à la fois à des moments déterminés. L'invention concerne également un appareil.
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